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 امتیاز - لیلا پاشایی: مدیرعامل شرکت توزیع برق تبریز در خصوص 
احداث و انتقال فیدرهای موجود شهرک سلیمی به کلیدخانه دائمی، اظهار 
کرد: با تلاش همکاران شرکت به منظور راه اندازی فیدرهای فشار متوسط 
پســت فوق توزیع شهید سلیمی و توســعه فیدرهای ۲۰ کیلوولت جهت 
افزایــش قابلیت اطمینان و پایداری شــبکه توزیع، طی عملیاتی کلیدخانه 
دائمی شهرک سلیمی با فیدرهای ۱،۲،۳،۴،۶ برقدار شده و فیدر ۷ سلیمی 

به فیدر ۵ تغییر یافته و فیدر ۴ سلیمی به فیدر ۶ و ۴ تفکیک و دو فیدر جدید 
کابل کشی شدند. عباس حسامی با اعلام این خبر افزود: طی این پروژه با 
هماهنگی شــرکت برق منطقه ای آذربایجان و ارائه خاموشی به باسبار ۴۱ 
پست فوق توزیع شهرک شهید سلیمی و تهیه تجهیزات عملیات اجرایی در 
سریع ترین زمان ممکن با همکاری و مشارکت جهادی  اکیپ های عملیاتی 
برق آذرشــهر، گوگان و ممقان از ساعت ۸ صبح ۴ بهمن ماه تا ساعت یک 

بامداد ۵ بهمن ماه ســال جاری انجام شد. مدیرعامل شرکت توزیع نیروی 
برق تبریز ادامه داد: طی این مدت با تلاش همکاران شرکت ۶ فیدر موجود 
انتقال یافته و ۲ فیدر جدید احداث شدند. حسامی با بیان اینکه این پروژه با 
اعتبار بیست میلیارد ریال انجام شده است، خاطرنشان کرد: طی این پروژه 
۱۲۰۰ متر کابل کشی خواهد شد که ۶۰۰ متر آن عملیاتی شده و ۶۰۰ متر 

دیگر در دست اقدام بوده که به امید خدا تا پایان اسفند اجرا خواهد شد.

احداث و انتقال فیدرهای بیست کیلوولت شهرک شهید سلیمی به کلیدخانه دائمی
با اعتبار ۲۰ میلیارد ریال انجام شد؛ 

شهرستان

امتیاز - لیلا پاشایی: شــهردار تبریــز مهمترین پروژه های 
عمرانی سال آینده شهر را تشریح کرد و پروژه فرهنگی خدماتی 
شــهربانو در زمینی به مساحت ۷۰ هکتار برای بانوان شهر را از 
مهمترین طرح های جدید دانست. یعقوب هوشیار، ضمن اعلام 
این خبر اظهار کرد: بودجه پیش بینی شــده عمرانی شهرداری 
در ســال آینده ۲۴ هزار میلیارد تومان اســت که از جمله پروژه 
های عمرانی مهم ســال آتی مــی توان به احــداث مجموعه 
فرهنگی خدماتی شــهربانو با اعتباری بالغ بر ۴۰۰ میلیارد تومان 
و در زمینی به مســاحت ۷۰ هکتار اشاره کرد. وی با بیان اینکه 
شــهرداری تبریز سال آینده ۹۳۰ پروژه  اساسی اجرا خواهد کرد، 
افــزود: از مجموع ۹۳۰ پروژه با رقم اعتبــاری ۲۳ هزار و ۳۷۴ 
میلیارد تومان سهم مناطق ده گانه و مرکز ۶۲۵ پروژه معادل ۱۵ 
هزار و ۲۷۹ میلیارد تومان و سازمان ها و شرکت های تابعه ۳۰۵ 
پروژه معادل ۸ هزار و ۹۵ میلیارد تومان اســت. شــهردار تبریز 

با بیان اینکه توجه به حوزه مولدســازی از جمله اقداماتی است 
که ســال آینده در دستور کار شــهرداری قرار دارد، خاطرنشان 
کرد: احداث واحدهای مســکونی در شهرک جوانان، ساماندهی 
بحث حاشیه نشینی در شمال تبریز و ساخت واحدهای مسکونی 
در قالب قرارگاه مســکن ارزان قیمت از جمله برنامه های حائز 
اهمیت ســال آینده شهرداری اســت. وی، از پیش بینی بودجه 
احداث ورزشگاه ۱۵ هزار نفری خبر داد و تصریح کرد: در صورت 
موافقت شــورای اسلامی شــهر، احداث ورزشــگاهی با هدف 
برگزاری هرچه با شکوهتر مسابقات ورزشی بین المللی در دستور 
کار شهرداری قرار می گیرد. وی، با بیان اینکه عملیات عمرانی 
احداث تقاطع غیرهمســطح معلم و قراملک بی وقفه تداوم دارد، 
ادامه داد: پروژه های تقاطع غیرهمسطح معلم و قراملک و تقاطع 
حیدرآباد مطابق برنامه زمان بندی خرداد ماه سال ۱۴۰۳ به بهره 
برداری می رســد. وی، با بیان اینکه احداث بزرگراه ولایت جزو 
برنامه های ســال آتی شــهرداری قرار دارد، یادآور شد: احداث 
مجتمع رفاهی بهشــت ماندگار، تکمیل پروژه دوکمال در منطقه 
۵، طراحــی پروژه فرهنگی میار میار و انتقال تئاتر شــهر به این 
مکان، تکمیل مجتمع رفاهی ورزشــی ســتارخان و رفع نواقص 
مرکــز همایش های بین المللی تبریز از اهم پروژه های عمرانی 
سال آینده شهرداری اســت. شهردار تبریز با بیان اینکه از هفته 
آینده، هر هفته یک ســالن ورزشی چند منظوره به بهره برداری 
می رسد، تصریح کرد: احداث نمایشگاه بین المللی در شأن تبریز 
جهت برگزاری رویدادهای بین المللی از جمله پروژه های پیش 
بینی شده شهرداری برای سال آینده است که در صورت موافقت 

شورای اسلامی شهر اجرا می شود.

امتیاز- کلهر: معاون اجتماعی و پیشــگیری از 
وقوع جرم دادگســتری کل اســتان قزوین گفت: 
با هدف پیشــگیری از وقوع جرم و توانمند سازی 
روســتائیان،تمام خانه های روســتایی باید سنددار 

شوند.
بنابراین گزارش؛ علی فولیان در نشست تخصصی 
کارگروه اجرای بهینه کاداستر استان قزوین گفت: 
روســتائیان می توانند از اسناد ملکی خود به عنوان 
وثیقه برای دریافت انواع تسهیلات بانکی استفاده 
کنند و اساســاً با مستندســازی، هویت بخشی و 
تثبیت مالکیت و صدور اسناد روستایی از روستاها 
رفــع محرومیت شــده و موجب توانمندســازی 
آنان می شــود.علی فولیان در این نشست ضمن 
تقدیر و تشــکر از مجموعه بنیاد مســکن استان، 
خدمــات و فعالیت هــای ایــن مجموعــه را در 
جهــت محرومیت زدایی و کمک بــه طبقات کم 
برخوردار و تامین مســکن برای اقشــار کم  درآمد 
در اســتان، مطلوب ارزیابی کــرد و گفت: انتظار 
مردم از مســئولان آن اســت که تمامی امکانات 
و تســهیلات را به صورت متــوازن و عادلانه در 
تمامی نقاط جغرافیایی اســتان توزیع کنند و بنیاد 
مسکن در آســتانه انتخابات ۱۱ اسفند، به عنوان 
جزئی از حاکمیت؛ می بایست ضمن اهتمام در این 
خصوص، اقدامات خوب و شایسته انجام شده خود 
در راســتای ایجاد رضایتمندی در بین مردم را از 
طریق ظرفیت های رســانه  ای منعکس کند.وی در 
ادامه ســنددار کردن اراضی روســتایی را یکی از 
بهترین مصادیق خدمت رســانی به مردم برشمرد 
که می تواند موجبات رضایت مندی مردم را فراهم 

کند و با تاکید بر اینکه این مهم بایســتی به گونه 
مناسب برای عموم اطلاع رسانی گردد، ادامه داد: 
انتظار دستگاه قضایی به عنوان پاسدار حقوق مردم 
از مجموعه بنیاد مســکن به عنوان حامیان حریم 
اراضی و املاک بر این است که در تمامی روستاها 
با رعایــت قوانین و مقررات طرح های هادی تهیه 
شــود زیرا بدون تعریف طرح هادی، هیچ بودجه 
تخصیص نیافتــه و هیچ امکانات و خدماتی را نیز 
نمی توان ارائه کرد.ایــن مقام قضائی ضمن تاکید 
بر بازنگــری طرح های هادی، با اشــاره به نتایج 
حاصل از تصمیمات اخذ شــده در گذشته و تلاش 
در جهت پیشــگیری از تکرار این پیامدها، اذعان 
کرد: یکــی از مطالبات مردم روســتاها بازنگری 
طرح هادی اســت که در چارچوب مقررات قانونی 
باید مدنظر باشــد و دســتگاه قضایــی به منظور 
پیشــگیری از بســیاری نارضایتی ها و ســاخت و 
ســازهای غیر قانونی، این آمادگــی را دارد که در 
نقاطی از روستاهای استان که ضروری است طرح 
هادی زودتر ار موعد مقرر قانونی بازنگری شــود؛ 
با تکیه بر ظرفیت های قانونی و اختیارات شــورای 
حفظ حقــوق بیت المال ورود کند.معاون اجتماعی 
و پیشــگیری از وقوع جرم دادگستری کل استان 
قزوین با اشــاره به اینکه یکی از معضلات شهرها 
و روستاهای استان بافت فرسوده است که خطرات 
بســیاری نیز به همــراه دارد، افــزود: بافت های 
فرســوده باید به عنوان اولویت در نظر گرفته شود 
و با ارائه تدابیر و اقدامــات لازم در این خصوص 
از قبیــل انعقاد تفاهم نامه با شــهرداری ها، هرچه 
سریعتر نوســازی و مقاوم سازی واحدهای آسیب 

دیده صورت پذیرد.ایــن مقام قضائی بیان کرد: با 
توجه به اینکه یک ازعلل ایجاد نارضایتی ها در بین 
آحاد مردم ، بحث واحدهای نهضت ملی مســکن 
است، مسئولین در راســتای پیشگیری از هرگونه 
نارضایتــی و بروز تجمعــات و اعتراضات مردمی، 
می بایســت نســبت به رفع هرگونه شائبه ای در 
این خصوص شــفاف ســازی کنند و هیچ یک از 
متقاضیان واحدهای مســکونی طرح نهضت ملی 
مســکن نباید در حالت بلاتکلیفی باشــند.وی در 
ادامه این نشســت، فعالیت های عمرانی و آبادانی 
را در زمــره ی تکالیف بنیاد مســکن عنوان کرد و 
افزود: مقدمات تســریع و تســهیل این مهم را در 
وهله نخست باید از طریق تثبیت مالکیت و اجرای 
قانون حدنگار و ســند دار کــردن اراضی محقق 
کرد.فولیــان با تصریح مزایا و برکات اخذ اســناد 
رسمی برای صاحبان آن، اظهار کرد: صدور اسناد 
و تثبیت مالکیت برای روســتاییان یک پشتوانه و 
دلگرمی محســوب می شــود و ترغیب روستائیان 

به ســکونت در روســتاها، مهاجــرت معکوس به 
روستاها و توانمندســازی آنها مستلزم ساماندهی 
اراضی روســتایی و صدور اسناد مالکیت است که 
این امــر باعث ارتقاء امنیت خاطر شــهروندان از 
حیث اراضی و معاملات و پیشــگیری از بسیاری 
از جرائم می شود.فولیان با یادآوری اینکه بسیاری 
از روستائیان از مزایای اخذ اسناد کاداستری مطلع 
نیستند و مســئولین بایستی مطابق تکلیف قانونی 
نسبت به تبیین موضوع اقدام نمایند، گفت: مدیران 
بنیاد مسکن با همت مضاعف و تعامل بیش از پیش 
با مسئولین )فرمانداری، شوراها و ...(، با استفاده از 
ظرفیت های قانونی و با لحاظ قانون حدنگار، قانون 
ساماندهی و حمایت از تولید و عرضه مسکن باید 
جهت صدور اســناد با هدف گذاری و برنامه ریزی 
اقدام کنند تا اســناد مالکیت دفترچــه ای آنها به 
اسناد تک برگی تبدیل شــود.وی ادامه داد: علی 
رغم اینکه صدور اسناد کاداستری برای روستاها و 
شهرهای زیر ۲۵ هزار نفر جمعیت امری متقاضی 

محور اســت، به منظور تسریع در اجرای قانون، در 
صورت عدم مراجعه مردم، متولیان امر بایســتی با 
حضور در بین مردم نسبت به ترغیب آنها به منظور 
تثبیــت مالکیت اقــدام نمایند.قاضی ویژه حدنگار 
اســتان قزوین ضمن تاکید بر تسریع در پیشرفت 
صدور اســناد کاداستری برای روستاها و شهرهای 
زیر ۲۵ هزار نفر جمعیت از ســوی دســتگاه های 
متولی امر از طریق تعامل مثبت و سازنده اداره کل 
ثبت اســناد و املاک استان و بنیاد مسکن استان، 
خبــر داد: تمامی هزینه های فرآیند صدور اســناد 
ملکی برای روســتائیان به صورت رایگان صورت 
می گیرد.وی به حضور کارشناسان بنیاد مسکن در 
روســتاها تاکید کرد و گفت: باید به نحوی برنامه 
ریزی شود که متقاضیان این طرح بتوانند مدارک 
خــود را تحویل دهیاری ها دهنــد و از مراجعه به 
شهرها برای ســنددار کردن خودداری کنند. این 
کارشناسان بنیاد مسکن هستند که وظیفه دارند در 
روستاها حاضر شوند و مدارک لازم را از روستائیان 
جهت ســنددار کردن منازل روستایی بگیرند . این 
کار هم باعث ســرعت بخشــیدن به اجرای طرح 
سنددار کردن منازل روستایی می شود و هم منجر 
به کاهــش هزینه ها برای مــردم می گردد.معاون 
اجتماعی و پیشــگیری از وقوع جرم دادگســتری 
کل اســتان قزوین در پایان یادآور شد: روستائیان 
می توانند از اسناد ملکی خود به عنوان وثیقه برای 
دریافت انواع تسهیلات بانکی استفاده کنند و اساساً 
با مستندســازی، هویت بخشی و تثبیت مالکیت و 
صدور اسناد روســتایی از روستاها رفع محرومیت 

شده و موجب توانمندسازی آنان می شود.

امتیاز- پدیدار: مدیرعامل شــرکت پایانه های نفتی ایران در 
آیین بزرگداشت روز مهندس گفت: تلاشگران شرکت پایانه های 
نفتی ایران در ســالی که گذشــت با همدلی و همکاری اتقافات 
ماندگاری را در شــرکت رقم زدند و در جهت انجام ماموریت های 
محوله مجاهدانه تلاش نمودند عبــاس غریبی ادامه داد: عدالت 
ســازمانی، توسعه متوازن در سطح شــرکت و توجه به همه جنبه 
ها و موضوعات، از جمله پرداختن به دغدغه های فنی و عملیاتی 
تاسیسات و کارکنان به عنوان مهمترین دارایی سازمان از مهمترین 
برنامه هایی بود که از ابتدای سال در دستور کار قرار داده شد. وی 
به فعالیت های و اقدامات انجام شــده اشاره کرد و افزود: تلاش 
کردیم در حوزه زیرساختی گام برداریم و اعتبارات خوبی اخذ شد، 
بیش از ۳۵۰۰ میلیارد تومان اعتبارات ریالی از هیات مدیره شرکت 
ملی نفت ایران گرفته شــد که بی سابقه بود، از مجموع ۲۱ پروژه 
سنواتی ۱۰ مورد تعیین تکلیف شد و مصوبات هیات مدیره شرکت 
ملی نفت ایران که از هشــت ســال پیش مانده بودند با پیگیری 
هایی که انجام شــد به نتیجه رسیدند. غریبی به نوسازی ناوگان 
دریایی شرکت اشاره کرد و خاطرنشــان نمود: در جهت نوسازی 
و داکینگ و تعمیرات حوضچه ای شــناورهای اقداماتی خوبی در 
حال انجام می باشــد و خرید دو فروند شناور ASD و دو فروند 
شــناور مقابله با آلودگی، خرید شناور طناب گیر در حال انجام می 
باشــد. مدیرعامل شرکت پایانه های نفتی ایران افزود: با اقدامات 
انجام شــده در جهت روان سازی پروژه ها، پروژه های تعمیرات و 
نوسازی مخازن ۲۵ و ۲۶ و تعمیرات محور ۱۹ تا ۴۵ اسکله شرقی 
با سرعت خوبی در حال انجام می باشند. عباس غریبی ادامه داد: 
منابع انسانی به عنوان مهم ترین و ارزشمندترین سرمایه و عاملی 

حیاتی بقای سازمان که توجه به آنها اهمیت بالایی دارد بنابراین در 
جهت رفع مشکلات و دغدغه های این قشر تلاشگر که به عنوان 
سرمایه واقعی و موتور پیشران موفقیت شرکت می باشند گام های 
برداشته شد که بازنگری، اصلاح و ایجاد ساختار سازمانی مناسب و 
ارتقاء برخی رتبه بندی های شرکت و همچنین توجه به رفاهیات 
کارکنان از جمله این اقدامات بود. غریبی تاکید کرد: ابتکار، نوآوری 
و خلاقیت واژه هایی است که در اندیشه و تاریخ ارزنده مان تداعی 
کننده مقام مهندس است، قشــری پیشرو که همیشه زمینه ساز 
رشــد و پیشرفت بوده اند. و پنجم اسفند ماه، روز بزرگداشت مقام 
مهندس و قدردانی و پاسداشــت مجاهدت های تلاشگرانی است 
که در بخش های مختلف شــرکت در جهــت کمک به اعتلای 
شرکت از هیچ گونه کوششی دریغ نمی ورزند و این مجاهدت ها 
و تلاش های کارکنان شــرکت پایانه های نفتی ایران در عرصه 

کمک به صادرات نفت کشور ستودنی است. 

با ۷۰ هکتار مساحت؛ »شهربانو« 
برای بانوان شهر تبریز احداث می شود 

تمام خانه های روستایی قزوین باید سنددار شوند

 مجاهدت ها و تلاش های کارکنان شرکت پایانه های 
نفتی ایران در عرصه صادرات نفت کشورستودنی است 

شهردار تبریز :

معاون اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم دادگستری کل استان قزوین:

عباس غریبی

اخبار کوتاه 

امتیاز- داودی:  آصفری گفت: مجلس شورای اسلامی باید در 
امر تحقیق و تفحص بیشتر ورود کند.  محمدحسن آصفری افزود: 
ناثباتی قانون یکی از آســیب های جدی مجلس است، قانونی که 
تصویب و ماندگاری آن کم باشــد و بخواهد دوباره اصلاح شود، 
آسیب  اســت. نامزد دوازدهمین دوره مجلس شورای اسلامی در 
حوزه انتخابیه اراک، کمیجــان و خنداب ادامه داد: باید قوانین با 
کارشناســی دقیق و بررســی همه جوانب تصویب شود. آصفری 
گفت: دومین آسیب برای مجلس، قانون گذاری زیاد است، تاکنون 
۱۷ هزار قانون تصویب شــده که حدود ۱۲ هزار مورد آن امکان 
اجرا ندارد و بخشــی از آن منسوخ شده است. وی با بیان اینکه، 
هرچه نظارت در مجلس کمتر شــود، آسیب برای مجلس است، 
تاکید کرد: نمایندگان باید جســارت و شــجاعت نظارت داشته 
باشــند. نماینده فعلی مردم اراک، کمیجان و خنداب در مجلس 
شــورای اســلامی افزود: در این مجلس روزهای سه شنبه جلسه 
نظارتی بود و قانونی تصویب نمی شــد اما در این حوزه نتوانستیم 
یک وزیر را اســتیضاخ کنیم. وی گفت: افزایش سن بازنشستگی 
حق الناس اســت و موجب افزایش تعداد نیروهای بیکار در کشور 
می شــود و اینجانب در مجلس به دلیل جمعیت بیکار کشــور و 
اســتانم، مخالف با افزایش سن بازنشســتگی بودم، برای نجات 
صندوق های بازنشستگی افزایش سن بازنشستگی مناسب نیست 
و این اقدام یکی از کارهای اشــتباه بود و امید اســت در مجلس 
بعدی اصلاح شــود. وی بیان کرد: اعتقاد دارم باید به ازای چند 
نفر نیروی خارجی از دستگاه های اجرایی، افراد جدید جذب شود 
و در این راستا به طور جد ایســتادگی کردم. نماینده فعلی مردم 
اراک، کمیجان و خنداب در مجلس شــورای اسلامی ادامه داد: 
درخواســت دولت برای افزایش ســن بازنشستگی، ورشکستگی 

صندوق های بازنشســتگی بود، اما این دلیل درستی نیست، اگر 
صندوق ها ورشکســته شــده اند به دلیل طلب مطالباتی است که 
از دولــت دارند. آصفری با بیان اینکــه، ۴۵۰ هزار میلیارد تومان 
طلــب یکی از صندوق ها از دولت اســت، عنوان کرد: دولت باید 
ســهم خود را پرداخت کند و ندادن این بدهی موجب ورشکستی 
این صندوق ها شــده است. وی گفت: ریخت و پاش هایی که در 

این صندوق ها وجود دارد، از دیگر علل ورشکستگی صندوق های 
بازنشســتگی است، در یک صندوق، ۲۵۰۰ نفر عضو هیات مدیره 
شرکت های کوچک است. نامزد دوازدهمین دوره مجلس شورای 
اســلامی در حوزه اراک، کمیجان و خنداب افزود: بومی سازی و 
استفاده از نیروهای بومی امری ضروری است، باید تلاش شود و 
تا زمانیکه صنایع در استان مرکزی مستقر است، نباید اجازه داده 

شود نیروهای خارج از استان به کار گرفته شود، زیرا این منصفانه 
نیســت. آصفری بیان کرد: برخی مدیــران کارخانه جات از دولت 
آمده و با خود نیروهایــی آورده اند که این اقدام به دور از انصاف 
اســت. وی گفت: چرا وقتی جوانان بیکار داریم، باید از نیروهای 
خارج از اســتان استفاده شود. نماینده فعلی مردم اراک، خنداب و 
کمیجان در مجلس شــورای اسلامی ادامه داد: در بحث کارکنان 
انرژی اتمی خنداب، نماینده و بازرس فرســتادم تا نیروهای سایر 
اســتان ها را شناسایی، کدهای ملی و بیمه تامین اجتماعی آنها را 
بررســی کنند. آصفری گفت: در نیروهای کار بســیاری دیگر از 
کارخانه جات حوزه کاری که گزارشــتی به من رســید، با جدیت 
ورود کردم. وی تاکید کرد: به کارگیری نیروهای بازنشســته در 
بخش هــای مختلف ممنوع اســت و صندوق ها بایــد از این امر 
جلوگیری کنند. نماینده دوازدهمین دوره مجلس شورای اسلامی 
در حوزه اراک، کمیجان و خنداب افزود: باید تلاش شود تا حقوق 
بازنشستگان بالا رود که دیگر نیازی به کار مجدد نداشته باشند. 
آصفری در خصوص مازوت سوزی نیروگاه حرارتی شازند گفت: از 
هیچ کوششی در این راستا دریغ نکردم، وزیر نیرو را در مجلس و 
در کمیسیون آب و کشاوزی خواستم که چرا نسبت به فیلتراسیون 
کردن نیروگاه اقدام نمی کند، وزیر نفت را در کمیســیون انرژی 
آوردم که چرا برای تغییر ســوخت مــازوت به گاز اقدام نمی کند. 
نماینده فعلی مردم اراک، کمیجان و خنداب در مجلس شــورای 
اسلامی ادامه داد: جلســه ای با وزیر کشور داشتم، نامه ای برای 
شــورای عالی امنیت ملی نوشــتم که مصوبه این شورا به ضرر 
مردم اراک است و این نامه منجر به کاهش تولید از این نیروگاه 
از ۱۲۰۰ مگاوات برق به ۸۰۰ مگاوات رســید و مازوت سوزی نیز 

یک ماه دیرتر انجام شد.

درجلسه اداره کل بیمه سلامت مطرح شد:

بانک سلول های بنیادی خون بند ناف 
رویان،سلامتی را پس انداز می کند

امتیــاز – عبــاس زاده - جلســه ای باحضوردکترعاطــف 
رادمدیرکل بیمه سلامت ومعاون پژوهشی سازمان جهاددانشگاهی 
به منظورمعرفی ظرفیت هاوتوانمندی های بانک سلول های بنیادی 
خون بندناف رویان برگزار شد.دراین جلسه مدیروکارشناسان استانی 
بانک خون بندناف رویان اســتان گیــلان درخصوص فعالیت های 
این مرکزدردهه گذشــته دراســتان گیلان توضیحاتی دادند.دکتر 
عاشورنیا معاون پژوهشی ســازمان جهاد دانشگاهی استان گیلان 
گفت بیش ازســه دهه ازپیونــد اولین خون بندنــاف برای درمان 
کــودک مبتلا به کم خونی می گذردودراســتان مانیز ازحدود یک 
دهه قبل این مرکزدایر شده است وتاکنون بیش از۳۰۰۰نمونه خون 
بند ناف از کودکان گیلانی دراین مرکز جمع آوری شــده است که 
می توانددردرمان بســیاری ازبیماری هــای بدخیم مانند اختلالات 
خونی،نقص سیستم ایمنی،بیماری های متابولیک وبرخی ازسرطان 
ها مورد استفاده قرارگیرد.وی همچنین خواستار همکاری اداره کل 
بیمه ســلامت اســتان درمعرفی مرکزرویان به آحاد بیمه شدگان 
بخصوص مادران باردارتحت پوشش گردید.دکتر عاطف رادمدیرکل 
بیمه سلامت استان نیز ضمن تشــکر ازایشان درسخنانی گفتند،از 
آنجائیکه پیشــگیری قبل ازدرمان اهمیت دارد، لذا آشــنایی هرچه 
بیشــترخانواده هاو مادران بارداربااین پیشــرفتهای علمی می توان 

دردرمان بیماری های صعب العلاج درآینده بسیارخوشبین باشیم.

 جشن ازدواج ۲۰۰ زوج دانشجوی 
در دانشگاه شهرکرد

امتیــاز-  مهدیــان: جشــن ازدواج ۲۰۰ زوج دانشــجوی 
دانشگاه های اســتان چهارمحال و بختیاری با حضور دکتر نصرالله 
داودوندی رئیس دبیرخانه ســتاد ازدواج دانشــگاهیان کشور، دکتر 
یاسر پیرعلی رییس دانشگاه شهرکرد، حجت الاسلام مالک حسنی 
مســئول دفتر نهاد نمایندگی مقام معظم رهبری)مدظله العالی( در 
دانشگاه شــهرکرد، مهندس محمود ســلیمی مدیر کل  ورزش و 
جوانان چهارمحال و بختیاری، حجت الاســلام سعید صفی مسئول  
دفتر نهاد نمایندگی دانشگاه های استان و جمعی از دانشگاهیان در 
دانشگاه شهرکرد برگزار شــد. دکتر نصرالله داودوندی ضمن تاکید 
بــر همدلی زوجین گفت: زوج ها باید مهارت های لازم برای زندگی 
مشترک ازجمله تفاوت ها و شناخت ها را یاد بگیرند تا بتوانند زندگی 
بــا آرامش را در کنــار هم تجربه کنند. دکتر یاســر پیرعلی ضمن 
تبریک اعیاد شــعبانیه گفت: این مراســم  با هــدف ترغیب ازدواج 
دانشــجویان و به دنبال سیاست های جوانی جمعیت  است.  رییس 
دانشگاه شهرکرد بازســازی و مقاوم سازی ۲۰ واحدخوابگاه متاهلی 
دانشگاه، پیگیری احداث ۶۰ واحدخوابگاه متاهلی و راه اندازی مرکز 
همسان گزینی دانشــگاه را از اقدامات دانشگاه شهرکرد در راستای 
ترویج ازدواج دانشــجویی عنوان کرد. حجت الاسلام مالک حسنی 
نیز با اشــاره به آیات و روایات گفت: در زمان جاری شــدن خطبه 
عقد بین زوجین دست های شیطان بسته  و درهای رحمت الهی باز 
می شود و بهترین زمان برای اســتجابت دعاست. مهندس محمد 
سلیمی با بیان اینکه ازدواج آسان از سنت حسنه دیرینه است، گفت: 
باید شــرایط ازدواج آســان را فراهم کرد تا از دغدغه های جوانان 
برای ازدواج کاسته شود.  در حاشیه این جشن، مرکز همسان گزینی 
دانشــگاه شــهرکرد در فضایی جدید با هدف برنامــه ریزی برای 
مشاوره و آموزش های قبل و بعد از ازدواج، تست های روانشناسی از 

زوجین و غیره تجهیز و راه اندازی شد. 

برگزاری میز خدمت بررسی مشکلات 
رانندگان و مالکین نفتکشها در شرکت ملی 

پخش فرآورده های نفتی منطقه گلستان
امتیاز- سیاه بالایی: میزخدمت شــرکت ملی پخش فرآورده 
های نفتی منطقه گلســتان به منظور بررسی موانع و رفع مشکلات 
پیمانــکاران حمل و نقل و رانندگان در محــل انبار نفت گرگان و 
گنبدکاووس برگزار گردید.به گزارش روابط عمومی شــرکت ملی 
پخش فرآورده های نفتی منطقه گلستان، میزخدمت با حضور مدیر 
منطقه گلســتان ومعاون فنی ،رئیس حمل ونقل ،جانشین تامین و 
توزیع ،روســای انبارنفت منطقه ومدیران محترم شــرکت ها حمل 
ونقل و رانندگان تلاشــگر به مدت ۴ســاعت تشکیل که مدیریت 
منطقــه و معاون فنی منطقه از،پیمانــکاران و رانندگان نفتکش ها 
به عنوان بدنه قوی ،نیروهای تلاشــگر که درامر سوخت رسانی در 
بحران ها خدمات رسانی مطلوب داشته و زحمات شما عزیزان از دید 
ونگاه شــرکت حائز اهمیت بوده و ما هم از نظر مسئولیت اجتماعی 
مصمم هســتیم در جهت رفع موانع و مشــکلات که پیمانکاران و 
رانندگان مطرح نمودند ،با شــدت و قوت توســط مسئولین واحدها 
ذیربــط پیگیری چناچه نیاز،به کســب مجوز،ســتاد تهران باشــد 
تاحصول نتیجه به دنبال حل مشــکلات هســتیم واین اطمینان را 
بــه رانندگان و مدیــران حمل ونقل میدهیم که رفع مشــکلات و 
موانع ،برای ما یک وظیفه ســازمانی و انسانی است که بعنوان یک 
زنجیره دراین شــرکت داریم ادامه خدمت مــی دهیم درپایان این 
میزخدمت پیمانکاران و رانندگان از تلاش های مسئولین منطقه که 
با حضوردراین میزخدمت به مشــکلات این قشــر زحمتکش توجه 

نمودند قدردانی نمودند.

در آئین پایانی نخستین دوره جشنواره ملی روابط 
عمومی های برتر وزارت تعاون صورت گرفت؛

تقدیر از آثار برتر در سه سطح ستادی، 
استانی و شرکت های تابعه

امتیاز- داودی: آئین اختتامیه نخستین دوره جشنواره ملی 
روابط عمومی های برتر وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی با 
حضور »سپهر خلجی« رئیس شــورای اطلاع رسانی دولت، 
»مهــدی رضوی کیــا« رئیس مرکــز روابط عمومی و امور 
بین الملــل و جمعی از مدیران و معاونین وزارت تعاون، کار و 
رفاه اجتماعی در مجتمع فرهنگی تلاش برگزار شــد. در این 
مراســم روابط عمومی اداره کل تعاون ،کار و رفاه اجتماعی 
اســتان مرکزی موفق به کسب مقام دوم در بخش سایت و 
زیر پرتال و کسب مقام سوم در بخش چند رسانه ای )کلیپ( 
و شایســته تقدیر در دو بخش عکس و تیتر خبر شد. شایان 
ذکر اســت اداره کل بهزیستی اســتان مرکزی نیز در بخش 
انتشــارات و تبلیغات در سطح اســتانی موفق به کسب رتبه 

سوم شدند.

مجلس باید در امر تحقیق و تفحص بیشتر ورود کند


